
 
 

 

 

 

 
 

Motioner till Naturskyddsföreningen i Moras kretsårsstämma 2024 
 

1. Styrelsen föreslås ges i uppdrag att lyfta frågan om snötippningens 
konsekvenser för sjön Siljan och djurlivet 

Vart tippas snön som samlas på vägar och gator i Mora kommun? Tippas det i Siljan? Vilka 
miljökonsekvenser har en sådan här möjlig tippning, vet vi det? För vatten, för djurlivet, grundvatten. 

Erja Halonen, medlem i Naturskyddsföreningen i Mora 

2. Styrelsen föreslås ges i uppdrag att lyfta frågan om hanteringen av textilt avfall 
i Mora kommun 

Det finns ett EU-direktiv om avfall på separat insamling av textilavfall som ska börja gälla från den 1 
januari 2025. Hur långt har vi kommit i Mora kommun? Finns det en avfallsplan för insamling av textilt 
avfall i Mora kommun? Hur ser informationsplanen ut för invånarna i vår kommun? De enskilda 
konsumenterna blir en viktig aktör i detta sammanhang. 

Styrelsen föreslås få uppdraget att: 

• följa planläggningen för hanteringen av textilt avfall i Mora kommun 
• styrelsen ska anmäla sitt intresse för att bli en remissinstans i planeringen 
• se till att relevant och tydlig information ges till kommuninvånarna. 

Erja Halonen, medlem i Naturskyddsföreningen i Mora 


